

## 排名证明



杨敬轩, 男, 1997年 月 日出生, 哈尔滨工业大学(深圳)机电工程与自动化学院机械设计制造及其自动化学生, 入学时间为2016年9月, 学制肆年。根据我校成绩管理相关规定, 其在2016-2017学年秋季至2018-2019学年夏季学期内的平均学分绩为94.65, 成绩排名为第1, 参加排名的本专业人数为69。特此证明。

哈尔滨工业大学(深圳)教务部 2019年8月6日

## Certificate for Ranking

This is to verify that, Yang Jingxuan, male, born on , 1997, has been studying for the major of Mechanical Design, Manufacturing and Automation, in the School of Mechatronics Engineering and Automation, Harbin Institute of Technology, Shenzhen (HITSZ), Since He was admitted into HITSZ in September 2016. It is also confirmed that, the length of schooling is four years and, according to the Regulations of Ranking in Undergratuate Study in HITSZ, this student's average grade is 94.65 for the semesters from 2016-2017 Fall to 2018-2019 Summer, ranking NO. 1 among the 69 students of the major.



Department of Academic Affairs

Harbin Institute of Technology, Shenzhen

Augest 6, 2019